



Protokoll Styrelsemöte S07 2023-02-28

Närvaro:	Sofia Tatidis	Ordförande
	Hampus Serneke	Vice Ordförande
	Axel Svensson	Skattmästare
	Mikolaj Sinicka	Studierådsordförande
	Oliver Levay	Informationsansvarig
	Arvid Karp	Cafémästare
	Adam Coleman	Näringslivsansvarig
	Julia Karlsson	Källarmästare
	Rafael Holgersson	Aktivitetsansvarig
	Ludvig Svedberg	Sexmästare
	Pernilla Åström	Øverphøs
	Joel Bäcker	Revisor
	Linus Åbrink	Revisor
	Märta Holmquist	

- §1 OFMÖ Ordförande Sofia Tatidis förklarade mötet öppnat klockan 12:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Märta Holmquist
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget att den sena handlingen "Kodbyte för kostnadsställen" även inkluderas och blir punkt 18.
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Julia Karlsson till medjusterare.
- §6 Föregående Mötet **beslöt** att godkänna protokollet för **S06 (2023-02-21)**.
- §7 mötesprotokoll Ingen ny information.
- §8 Information från kåren Ingen ny information.
- §9 Information från kollegierna Infu-kollegiet trodde att det fanns två poster-ytor i E-huset, men Oliver informerade om att det finns betydligt fler. Oliver meddelade även kåren om att de kan sätta upp posters i E-huset utan att behöva be om tillåtelse.
- §10 Ekonomisk status Pengar finns.
- §11 Utskottsrapporter Alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- Skattmästeriet** Vi har bokfört. Pengar börjar rulla in från Teknikfokus vilket är najs!
- Studierådet** Ingen ny information.
- Informationsutskottet** Allmänt: Vi har publicerat information



om hur man kontaktar olika delar av utskottet och vad som gäller när man vill ha hjälp av oss, **se mer här**. Vi har börjat marknadsföra VTM, och ni kan se Olivers fina poster lite överallt. Målet är att så många som möjligt kommer och brukar deras demokratiska rätt.

Redaktionen: Vi (Stina Sedelius) har fortsatt skriva nyhetsbrevet, denna veckan också på engelska för att lägga mer fokus på våra icke-svensktalande medlemmar.

Fotograferna: Vi har släppt foton från teknikfokusbanketten på hemsidan och vår duktiga fotograf Aurora Shuti har tagit fina bilder på Skiphtesgasquen som ska upp denna vecka. Nu är vi klara med att lägga upp bilder på styrelsen som har tagits av Aurora Shuti och Erik Krysen och redigerats av Erik.

Artister: Vi har börjat marknadsföra VTM, och artisterna hjälper andra utskott med deras grafik i övrigt.

DWWW: Det är fortfarande tekniska problem med hemsidan, och kopplingen till Keycloak behöver fortfarande jobb, förhoppningsvis är det löst denna vecka men vi får se hur det går. DWWW fortsätter koda och lära sig om hur koden hänger ihop, och fixar allt möjligt som önskas på hemsidan.

Filmare: Denna veckan har filmaren varit delvis upptagen med att hjälpa staben med deras phusktemafilm. Utöver detta så jobbas det på en hemlig styrelsefilm.

Cafémästeriet Det rullar på bra. Vi har haft möten med alla kärnposter tillsammans och möte med bara inventarieansvariga individuellt.

Näringslivsutskottet En hel del mer fix inför puben den som hålls 1 mars. Delegerade mailkonversationer till mina funkisar för första gången den här veckan, fett nice! Mer jobb med ryggsäckspans och allmänt konversation med företag. Alumni har fixat funkisar!

Källarmästeriet Vi har handlat till Snickerboa! Det börjar dra ihop sig nu. Matanmälan stänger IDAG. Fixarkväll igen efter tentaP. Sektionsbilen Yalle är lite ledsen, men ännu körbar, vi ska kolla närmare på det vid tillfälle. Sparky fungerar igen!

Aktivitetsutskottet Gamla vanliga, spelkväll, badminton och fotboll. Vi skickade nu intressekoll gällande D-sport och sport. Säs-val.

Sexmästeriet Vi har haft skiphtesgasque, det gick jättebra! Mycket folk, trevlig stämning, packat schema och vi höll (tro-



ligtvis) budget!

Nollningsutskottet Vi har haft förväntningsmöte stab + pepp. Vi har planerat phadderinfo på engelska och svenska. Vi jobbar inför phaddervalet. Staben har nu avslöjat phuskte-ma. Pepparna har nu bestämt tema!

§12 Omvärldsbevakning

- Sjön Sjøen är badbar igen.
- Hovrätten vet inte vad en snippa är.
- Malmö nation behövde ställa in sin klubb p.g.a. vattenläckage.

§13 Val av funktionärer till SRD

Mikolaj Sinicka informerade om att:

- Jesper Lundqvist har blivit utsedd till Årskursrepresentant för C2
- Rebecca Liss har blivit utsedd till funktionär inom studierådet
- Theodor Lundqvist har blivit utsedd till funktionär inom studierådet

§14 Stadfästade av valberedning för Nollningsfunktionärer

Øverphøs presenterade sitt förslag.

Mötet **beslöt**

att Stadfästa en valberedning för Nollningsfunktionärer bestående av

- Øverphøs
- Alex Gustafsson
- Gabriel Wåhlin
- Joel Waye
- Emma Kujala
- Vera Paulsson
- Linnea Sandsjö
- Emma Haggren
- Sebastian Malmström
- Thilda Holmner
- Alicia Lundberg
- Felix Vigren
- Axel Nåsell



- William Rilde
- Nora Olofsson
- Kristina Sedelius
- Loke Bahr

- §15 Val av Alumnigrupp-
medlemmar Linus Åbrink presenterade sitt förslag.
Mötet **beslöt**
att välja in
- Kaspian Jakobsson till Alumnigrupsmedlem
 - Märta Holmquist till Alumnigrupsmedlem
 - Fabian Sundholm till Alumnigrupsmedlem
 - Isak Määttä till Alumnigrupsmedlem
 - Mikolaj Sinicka till Alumnigrupsmedlem
 - Felix Vigren till Alumnigrupsmedlem
- §16 Val av
Sångastridsförman Rafael Holgersson presenterade sitt förslag.
Mötet **beslöt**
att välja in
- Alvin Karlsson till Sångarstridsförman
- §17 Remiss om minskning
av antalet ledamöter i
Fullmäktige Remissens bakgrund presenterades av Sofia Tatidis.
Remissfrågorna diskuterades.
De flesta ansåg inte att ett sektionsmandat hade varit gynnsamt.
Det diskuterades att det möjligtvis är en kortsiktig lösning att
sänka antalet ledmöter och att det hade varit mer gynnsamt att
försöka attrahera nya personer (framförallt från sektioner som
inte är särskilt aktiva), men att det ändå skulle kunna finnas ett
värde i att sänka antalet ledmöter.
- §18 Kodbyte för
kostnadsställen Axel Svensson föreslog att genomföra ett kodbyte för vissa kost-
nadsställen. Förslaget accepterades.
- §19 Entlediganden av
funktionärer Mikolaj Sinicka informerade att Filip Wilke har entledigats som
årkursrepresentant för C2.
- §20 Meddelanden
- Matanmälan till nästa Snickerboa stänger idag.
 - Styrelsen behöver fylla i sin storlek för att beställa styrel-
setröjorna.



- Linus och Märta har möte med SoT på fredag.
- Det kommer att finnas phadder-info på engelska imorgon kl. 12 i 3319 och phadder-info på svenska på torsdag.

§21 Övrigt Styrelsen beslöt att vi inte skulle ha ett möte under instuderingsveckan.

§22 Styrelsen kingar loss *Jag kan klara banan.
Jag vill klara banan.
Jag ska klara den.*

– Anders "Grill-Anders" Svensson

§23 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:01.

Mötessekreterare	Mötesordförande	Justeras
------------------	-----------------	----------

Hampus Serneke Vice Ordförande	Sofia Tatidis Ordförande	Julia Karlsson Mötesjusterare
-----------------------------------	-----------------------------	----------------------------------